
 
 
 
 

BINNENGEKOMEN 
TEAM DOCUMENTSERVICES 
D.D. 16-09-2022  
No. 2022.15343 
Portefeuillehouder: Wet. Mackus  
Organisatieonderdeel: BO-Ruimte 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 

 
Maastricht, 16 september 2022 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van D66 inzake Hittestress 

 
Geacht college, 

 
Naar aanleiding van de beantwoording van onze vragen over hittestress d.d. 23 augustus jl. hebben 
wij de volgende aanvullende vragen. 
 
Naar aanleiding van uw antwoord op vraag 1 geeft u aan dat de gemeente niet exact in beeld heeft 
hoeveel woningen/wijken te maken hebben met hittestress.  

1. Hoe rijmt u dit antwoord met het tijdens de domeinvergadering van 13 september jl. 
gepresteerde kaartje? 

2. Hoe gaat u klimaatadaptatie als integraal onderdeel van het beleid uitvoeren en de stad 
klimaatbestendig maken van de leefomgeving? 

 
Naar aanleiding van uw antwoord op vraag 3:  

3. Wat is de definitie van ‘standaard aandacht’ voor het vergroenen van de woonomgeving?  
4. Welke stappen heeft uw college de afgelopen jaren ondernomen om voor te sorteren op de 

extreme zomerse hitte die zich ook dit jaar en komende jaren binnens- enbuitenshuis zal 
voordoen in veel Maastrichtse (huur)woningen?  

5. Wat wordt exact bedoeld met ‘het opnemen van water bevorderen’?  
6. Hoe gaat de gemeente water opvangen en vasthouden om dit tijdens de droogte te 

gebruiken? 
7. Er is een duidelijk verschil tussen regenwater opnemen als grondwater en regenwater 

vasthouden om tijdens droogte te gebruiken. Wat wordt exact bedoeld? 
 
Met de VNG is afgesproken dat gemeenten en waterschappen in 2019 een stresstest uitvoeren om in 
beeld te brengen hoe kwetsbaar hun gebied is voor extreem weer.  

8. Heeft de gemeente Maastricht deze stresstest uitgevoerd? Zo ja, graag ontvangen wij de 
resultaten van de stresstest. Zo nee, graag uw motivatie waarom de stresstest niet is 
uitgevoerd.  

 
Naar aanleiding van uw antwoord op vraag 5: 

9. Welke prestatieafspraken, waaronder verduurzaming en isolatie hittestress, worden door het 
college gemaakt met de woningcoöperaties en in welke frequentie worden de 
prestatieafspraken geëvalueerd en gemonitord? 



 
 
 
 

10. In welke mate stuurt het college tijdens het maken van de kwaliteitsafspraken met 
woningcorporaties en verhuurders, of langs andere wegen, aan op het voorkomen en het 
terugdringen van extreme zomerse hitte in woonruimtes?  

11. In hoeverre acht uw college extreme warmte en de gevolgen van hitte, in huurwoningen die 
voldoen aan alle wetten en normen, de verantwoordelijkheid van huurders en niet van 
verhuurders?  

12. In hoeverre wordt bij nieuwbouw van woningen binnen het bouwbesluit gestuurd op het 
voorkomen van de mogelijkheid dat het kwik binnen deze woningen op kan lopen tot hoge 
temperaturen?  

13. In hoeverre acht uw college het mogelijk om te sturen op de specifieke kwaliteitseis van het 
beperken van hitte bij het vergeven van nieuwe vergunningen en het verlengen van 
bestaande vergunningen gericht aan verhuurders? 

14. In hoeverre klopt de gedachtegang en in hoeverre wordt er bij het verduurzamen en isoleren 
van Maastrichtse (huur)woningen rekening mee gehouden dat geïsoleerde woningen 
weliswaar minder snel opwarmen, maar ook minder snel afkoelen?  

 
Naar aanleiding van uw antwoord op vraag 9: 

15. Is het waterprogramma 2023-2027 een gemeentelijk of provinciaal programma?  
 
Met vriendelijke groet, 
 

Bert Jongen en Paul van de Kandelaar 

D66 Maastricht 

 

 

 


